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Brq. UV-2-1120

Dubrovnik, 10.6.2020.

ZAPISNIK

sa sjednice Upravnog vije6a Dubrovadkih muzeja odrZane 10.6.2020. godine, s podetkom u
9,00 sati.

Prisutni:
Tondi Dani6i6, predsjednik UV
Martina Veli6, 6lan UV
Liljana Kovadi6, 6lan UV
Pero Knego, 6lan UV
Julijana Anti6 Brautovi6, ravnateljica
Veljko Ani6, kao zapisnidar

Odsutni:
Katija Miljkovi6, 6lan UV

Na podetku predsjednik UV utvrduje da se na dana5njoj sjednici, a s obzirom na postojanje
kvoruma, mogu donositi pravovaljane odluke.

Prelazi se na utvrdivanje dnevnog reda.

Predsjednik Upravnog vije6a za danasnju sjednicu predlaze sljede6i

DNEVNI RED

1 Usvajanje zaplsnika sa sjednice odrZane 11.2.2020.
2. Dono5enje odluke o uvodenju ulaznice za grupni posjet Kulturno povijesnom muzeju

u KneZevu dvoru
3. Razno

Prelazise na dnevni red.

Ad.1. S obzirom na to da dlanovi UV nemaju primjedbi na predloZeni tekst zapisnika s
prethodne sjednice, predsjednik stavlja ovu todku dnevnog reda na glasovanje.

ZAKLJUCAK: UV jednoglasno usvaja zapisnik sa sjednice odrZane 11.2.2020.

Prelazi se na drugu todku dnevnog reda.

Ad.2. Predsjednik UV poziva ravnateljicu da ukratko obrazloZi ovu todku dnevnog reda.

Ravnateljica podsjeca da je o uvodenju ovakve ulaznice bilo govora i na pro5loj sjednici UV,
te da se o..tome ve6 neko vrijeme intenzivno razmislja.
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lsti6e da je agencijska ulaznica za posjet muzejsko galerijskim ustanovama, relativno skupa

te da se pokazala potreba uvodenja ovakve ulaznice, a posebno u svjetlu krize uzrokovane

korona virusom. pored toga postoje i pritisci agencija za sniZenjem cijene postoje6e ulaznice

zbog novonastalih okolnosti. S obzirom na to da joS nitko nije predloZio smanjenje cijena

jedinstvene ulaznice za posjet muzejsko-galerijskim ustanovam a na razini grada, a da ve6

postoji individualna ulaznica za posjet Kulturno povijesnom muzeju, misljenja je da se

uvodenje i grupne ulaznice za posjet Kultuno povijesnom muzeju u KneZevu dvoru' kao

najposje6enijem prostoru, name6e kao najlogifnije rle$enje' Na ovaj na6in poku5alo bi se

utjecati i na rast broja grupnih posjetitelja, a s obzirom na to da je vidljivo da on iz godine u

goOinu opada. t,tova utaznica bi se primjenjivala od 1.7. pa do kraja 2O2O', kada bi se

procijenila opravdanost njenog uvodenja te njenog zadiavania'

Sto se ti6e cijene ulaznice istide da bi ona iznosila 8O,OO kuna za odrasle, dok bi za udenike i

studente iznosila 40,00 kuna. Napominje da su predsjednik uv i ona o ovome razgovarali s

gradonadelnikom te da se on slozio s uvodenjem ovakve ulaznice'

Predsjednik UV predlaZe donosenje odluke o uvodenju grupne ulaznice za posjet Kultuno

povijesnom muzeju u KneZevu dvoru, a kako je to navedeno u izlaganju ravnateljice'

ZAKLJU[AK: UV jednoglasno donosi odluku o uvodenju grupne ulaznice za posjet Kultuno

povijesnom muzeju u Knezevu dvoru s cijenom od 80,00 kunaza odrasle i40'00 kunaza

djecu.

Prelazi se na tre6u to6ku dnevnog reda.

Ad.3. Ravnateljica upoznaje UV s jos jednom idejom o kojoj se ve6 neko vrijeme razgovara,

a to je uvodenje mogu6nosti kartifne kupovine ulaznica na blagajnama Muzeja'

Ono Sto je u startu predstavljalo problem, bila je bankarska naknada, a s obzirom na to da je

prihod od ulaznica prihod Grada, te bi se zbog naknade u prora6un upla6ivao iznos manji od

cijene ulaznice, ali prema trenutnom stavu Upravnog odjela za kulturu i ba5tinu to je za Grad

piihvaljivo. Medutim sada se, a nakon podetnog razgovota s tvrtkom lntegrator koja odrZava

ra6unovodstveni program Dubrova6kih muzeja, pojavio problem kako odvojiti bankarsku

naknadu od prodaje suvenira (vlastiti prihod) od one koja se obradunava prilikom prodaje

ulaznica (prihod Grada). Dodaje da 6e se organizirati sastanak s lntegratorom na kojem ce

se pokuiati prona6i najbolje rje5enje.

Na kraju sjednice ravnateljica poziva dlanove UV da posl'rje sjednice posjete novootvoreni

kutak za djecu.

Sjednica je zavr5ila u 9,17 sati.

pjk Upravn
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